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Protokoll styrelsemöte nr: 1 

 
Datum: 18 januari 2022 
Tid:  18.00-19.30  
Plats:  hus nr. 24 
  

Kallade Närvarande Initialer 

Jörgen Reimertz (119) x  

Nina Bolin Kusima  (105) -  

Marcus Sonestedt (48) x  

Jennie Brolin (24) x  

Lars Öst (46) x  

Hanna Lundgren (68) x  

   

   

 
 

Dagordning 
   

 
1.  Mötets öppnande och fastställande av dagordning 
Ordförande öppnar mötet 
 
2. Val av justerare 
Marcus väljs till justerare 
 
3. Protokoll från föregående styrelsemöte med rapportering av delegerade uppgifter 
 

- Protokoll från föregående styrelsemöte följs upp. Brunnar ses över av längorna på 
vårens städdag. Utfartsspegel beställs i samband med farthinder. Fortsatt kontakt 
med Securitas för tillfälliga parkeringstillstånd.  

- Protokoll från extrastämma följs upp. Marcus undersöker med SANSAC kring 
provborrning alt. markundersökning för nedgrävningen. Marcus kontaktar SANSAC. 
Offerten från SANSAC är antagen. Marcus har också pratat med Ängsullens 
Bostadsrättförening för samverkan kring placering av sopstationer. 
Fastighetsgruppen bokar Ale Bygg och Snickeri för att påbörja renovering av 
garagelänga B. Detta sker till våren. 

 
 
4. Ekonomi 
Nina haft möte med nya revisionsbyrån.  
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5. Nya medlemmar 
 
Styrelsen har inte fått kännedom om några nya medlemmar i området. Längrepresentanter 
ombeds meddela styrelsen vid inflytt/ägarbyte. 
 
6. Pågående projekt 

- Laddboxar för elbilar. Medlemmar som har elbilar står själva för kostnaden för 
laddbox och elförbrukning. Styrelsen rekommenderar två olika märken som kan prata 
med varandra för att kunna balansera fakturan för varje elbil. Marcus och Lars 
utreder vidare och återkommer. Vidare diskussion på årsmötet. 

- Fasadbelysning. Frågan bordläggs  
 
7. Övriga frågor 

- Årsmöte. Styrelsen beslutar att efter rådande omständigheter skjuts årsmötet fram 
till 27 mars. Jennie lägger ut info på hemsidan. 

- Vattenläcka. Ang. vattenläcka utanför 143. Två olika ärenden. Den ena berör rören 
vid husen och den andra är gångvägen. Styrelsen har kontakt med försäkringsbolag 
för att anmäla för eventuell skada på fastighet eller föreningens rör.  SAmtal kring om 
vi ska sätta in vattenmätare med larm under husen för att ha kolla på 
vattensamlingar under husen. Frågan undersöks framgent. 

- Uppföljning gemensamhetsdag ht-21 
- Utbyggnad av parkeringsmöjligheter. En av medlemmarna undersöker möjligheten 

att utöka parkeringarna.   
- Valberedningen uppmärksammas på att ny ordförande, kassör, 2 ledamöter och 

sekreterare behövs till styrelsen. Jörgen, Nina och Jennie avgår på grund av flytt.  
 
8. Nästa möte 
1 mars 18.00 nr. 24 
 
9.  Avslutning 
 
Mötet avslutas 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
 
________________________________ 
Jennie Brolin 
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Justeras 
 
 
 
________________________________  
Marcus Sonestedt 


